
Vážení - chovatelská komise a členové výboru, 

 

na první dobrou po přečtení příspěvku Daniely Čílové k chovatelské komisi a Výboru  

 

není možné v málopočetné populaci, kterou naše plemeno v rámci ČR je, naprosto eliminovat 

potomky  

jakékoliv i početnější rodiny v chovu. Je naší prioritou použít VŠECHNY uchovněné, což je ideálem, k 

alespoň jednomu 

krytí, či vrhu. Pokud se jedná o jednotlivé vrhy přednost  ovšem dostávají plemeníci kterých předci se 

jmenovitě vyskytují v našem chovu méně a jsou na konci svých reprodukčních možností, před psy 

mladými, což ale neznamená že mladí psi, se v budoucnu 

nepoužijí minimálně k jednomu vrhu.  

Pokud máte ke mě jakékoliv dotazy, týkající se této problematiky pokládejte otázky přímo mě do 

tohoto mailu. 

Opravdu si nepřeju vytváření jakýchkoli fám o mých postupech v návrzích plemeníků na KL a 

spojování mé osoby s  

s jakousi genocidou jakékoli rodiny, či psa, nebo feny v populaci. 

 

Děkuji 

 

 

 

Odesláno 4.12.2024 v 11:08 

 

Pozn. E-mail byl paní Matušincovou kromě členů Výboru a CHK zaslán také členům KRK. 


